
Protokoll 
 
Styrelsemöte Karlskoga Golfklubb 

 
Datum: 2023-06-26 
Tid: kl. 18.00 
Plats: Kansliet, Karlskoga GK 
 
Närvarande: 
Leif Herlufsén Ordförande 
Christine Granath Ledamot 
Liselott Abrahamsson Ledamot 
Bengt Holm  Ledamot 
Mona Olofsson Ledamot 
Thomas Sättermann Suppleant 
Marcus Grimstad Adjungerad 
Mikael Heiche Adjungerad 
Kristin Adamsson Inbjuden, RF-SISU 
 
 
Dagordning 
 

§1.  Mötets öppnande  
 Leif hälsade samtliga närvarande välkomna och förklarade mötet öppnat. 
 

§2.  Val av sekreterare 
 
 Styrelsen beslutade att 
 välja Marcus Grimstad att föra protokoll under mötet. 
 

§3.  Val av justerare 
 

 Styrelsen beslutade att 
 välja Mikael Heiche att justera protokollet. 
 

§4.  Godkännande av dagordning 
 
 Styrelsen beslutade att 
 godkänna dagordningen. 
 

§5.  Information RF-SISU 
Kristin Adamsson, idrottskonsulent på RF-SISU presenterade deras 
verksamhet och vad de kan hjälpa klubben med i form av utbildningar och 
annat. Styrelsen startar ett inledande processarbete efter höstårsmötet. 
Styrelseutbildning skall anordnas från vecka 38 och framåt, Kristin återkommer 
med förslag på datum.  

 
§6.  Föregående protokoll 

 
 Styrelsen beslutade att 
 godkänna  
 protokoll från Karlskoga GK:s ordinarie styrelsemöte 
 2023-05-15 och lägga det till handlingarna. 
 



 
§7.  Rapport från verksamheten  

 Marcus föredrog rapporten från verksamheten, se bifogad bilaga. 
 

§8.  Ekonomirapport 
Marcus föredrog ekonomirapporten, se bifogad bilaga.  

 
§9.  Rapport från banan 

Mikael föredrog rapporten från banan, se bifogad bilaga. Fairway tagit fart efter 
regnet då Mikael var ute och gödslade på söndagen. Hyrbridgräset på bakre 
tee på hål 8 har nu växt fast och det ser väldigt bra ut och har mottagits positivt 
av medlemmarna. Vitröen har blommat vilket gör greenerna lite trögare. 
Den nya maskinhallen har nu tagits i bruk 

 
§10. Rapport från kommittéer 

-   
 

§11. Rapport från distriktsstyrelsen 
 Samverkansmöte 27 juni på Lannalodge. Leif, Marcus och Mikael deltar från 
 klubben.  
 

§12. Arbetsgrupper styrelsen 
 
 Tillgänglighet: - 
 
 Fastighet:  
 Maskinhallen har tagits i bruk. Några saker som skall åtgärdas efter 
 slutbesiktningen. Staketet östra sidan kvarstår, väntar på offert. En slutgiltig 
 ekonomisk sammanställning kommer när allt är klart, hittills har det kostat 2,7 
 mkr av budgeterade 3 mkr.  
 
 Pro: - 
 

§13. Förlängning Södra Parvägen 
  Marcus presenterade kommunens planer för förlängning av Södra Parvägen 

 och ca 10 nya tomter. De bollar som vi hittade i januari har mätts in av personal 
 från kommunen och flera av dem ligger på två av de planerade tomterna, se 
 bifogade kartbilder. 

  
  Styrelsens åsikt är att det vore ytterst olämpligt att fortsätta planera för dessa 

 två tomter då det inte går att garantera att det inte kommer landa fler bollar från 
 rangen på dessa. Styrelsen har inget att erinra mot de övriga föreslagna 
 tomterna på området.  

 
§14. Åtgärdslistan 

Marcus gick igenom och kompletterade åtgärdslistan, se bifogad bilaga. 
  

§15. Övriga frågor 
Marcus vill flytta styrelsemötet i augusti från 21 till 28 då han har sen semester 
i år. Styrelsen hade inga invändningar mot förslaget. 
Greenfeekontroll, Marcus fixar ett dokument och förslag till schema. Han 
stämmer av med Stefan Janson om genomförande. 
 

 
§16. Nästa styrelsemöte, mötets avslutande 



 Nästa ordinarie styrelsemöte genomförs 28 augusti 
 Leif tackade alla närvarande och förklarade mötet avslutat. 
 
 

Vid protokollet   Justeras 
 
 
 
Marcus Grimstad   Mikael Heiche 
 
Planerade möten 2023 
 
2023-08-28 
2023-10-23 
2023-11-23 (höstårsmöte) 
 
 

 
 



Rapport från verksamheten juni 2023 

Vi är idag 1 672 medlemmar vilket är 15 färre än vid samma tidpunkt 2022.  

Vi har tills idag 10 099 bokade ronder på 18-hålsbanan vilken är i paritet med 2022. Beläggningsgraden 

är 41% och vi har 3,05 spelare per bokad tid vilket är bra. 

Greenfeeintäkterna på både 9- och 18-hålsbanan är något högre än 2022, golfbilsuthyrningen är 

väsentligt mycket högre. 

Kommunen vill förlänga Södra Parvägen några hundra meter och har planerat för ca 10 nya tomter till 

att börja med. Bosse Björk var till klubben i januari och vi gick ut i terrängen på höger sida om rangen 

föra att kontrollera om det hamnar bollar på någon av de planerade tomterna. Vi hittade totalt 6 bollar 

som låg utanför säkerhetsområdet som vi arrenderar i 25 år. De inväntar utlåtande om de planerade 

tomterna från styrelsen direkt efter mötet på måndag.  

Som jag tidigare meddelat fick Karlskoga GK tillbaka 125 489 kr i retroaktiv moms i maj, jämkningen 

fortsätter första momsperioden på året till och med 2029. Vi har även fått 112 919 kr i elstöd utbetalt 

dagen efter ansökan till skattekontot. 

Peder Johansson och Erik Jonsson blev årets första klubbmästare i KM Foursome. Midsommarslaget 

genomförs på midsommarafton med 86 deltagare. Därefter är det golfvecka 10-14 juli och det är redan 

högt tryck på anmälningar. 

Jag och Liselott genomför årets första greenfee/medlemskontroll direkt efter mötet på måndag. 

Glad midsommar!  

2023-06-22 

Marcus Grimstad 



Banrapport juni 2023 

Vi fick äntligen regn efter veckor med torka. De 25 mm som kom gör stor nytta men det är ju långt 

ifrån tillräckligt. Tack vare att vi har kämpat med vattentåg så fanns ju lite fukt i ytan och regnet 

sjönk ner snabbt. Fw gödslades samtidigt med regnet och nu hoppas vi på lite mer regn och tillväxt 

på fw innan torkan kommer åter i juli/aug. Vi har en läcka på stamledningen på hål 10 som bör 

åtgärdas inom kort men annars så har bevattningen fungerat perfekt. (peppar peppar) Vad gäller 

bevattning med vattentåg så kommer vi att gå ut med en intresseanmälan bland medlemmar för att 

få hjälp med det på em/kväll om torkan återigen blir aktuell. 

Nu är alla säsongsarbetare på plats och vi är totalt 10 st i personalen. Vi har även i år feriearbetare 

via kommun och just nu har vi Olivia Neander och Tilda Larsson som har gjort sin period färdig 26/6. 

Bunkrarna fick lite kärlek före midsommar med kantskärning och ogräsrensning samt att v 26 fyller vi 

på med lite sand i vissa bunkrar. V 26 så fortsätter vi med gräsröjning inför golfveckan. Den hittills 

torra väderleken har gjort att vi har kunnat dra ner på range, ruff och fw klippningen en aning. Fw 

har klippts 1ggr/v och ruffen efter behov på vissa partier. Vitgröen blommar just nu och det har 

påverkat greenerna något men är inget stort problem. Vi ser att vi får tillbaka mer krypven för varje 

år och det tack vare stödsådden som vi gör varje år i aug/sept.  

V 26 så flyttar vi in på riktigt i nya maskinhallen och är ni nyfikna på hur det blev så är det bara att 

titta in. 

 

 


	Protokoll 2023-06-26
	Rapport från verksamheten juni 2023
	Banrapport juni 2023

